
Protokół  Nr   /2009
Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytej w dniu 26 października  2009 r 

W komisji uczestniczyli:  członkowie Komisji Rewizyjnej wg załączonej listy obecności
Wójt Gminy -  Bolesław Świtała.
Skarbnik Gminy – Paweł Hanus

Porządek posiedzenia
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie  prawomocności
2. Analiza  i kontrola wpływów z podatków  ze szczególnym uwzględnieniem 

nieuregulowanych należności podatkowych  przez osoby fizyczne i podmioty gospodarcze 
oraz  zwolnień podatkowych.

3. Analiza i kontrola postępu prac windykacyjnych
4. Materiały sesyjne
5. Sprawy różne

Przebieg posiedzenia Komisji.

Ad. 1 Posiedzeniu Komisji Rewizyjnej przewodniczył  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Kazimierz Bęben, który przywitał  przybyłych  na posiedzenie  komisji radnych i 
zaproszonych gości.
Stwierdził także, że posiedzenie jest prawomocne gdyż  uczestniczą w nim wszyscy 
członkowie komisji. Następnie przedstawił proponowany  porządek posiedzenia.
Przewodniczący Komisji Bęben Kazimierz proponuje  dodać do porządku posiedzenia jeden 
punkt dotyczący Sprawozdania z dotacji KS Kingway Popów za I półrocze 2009 roku.
Poddaje porządek posiedzenia po zmianie  pod głosowanie . Wszyscy jednogłośnie głosują za 
przyjęciem porządku posiedzenia. Zatem porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności
2. Sprawozdanie z dotacji  dla Klubu Sportowego Kingway Popów
3. Analiza i kontrola  wpływów  z podatków ze szczególnym uwzględnieniem 
nieuregulowanych należności podatkowych przez osoby fizyczne i podmioty gospodarcze 
oraz zwolnień  podatkowych.
4. Analiza i kontrola postępu prac windykacyjnych 
5. Materiały sesyjne
6. Sprawy różne.

Ad. 2
 Radny Kowalik Jan zapoznał członków komisji ze sprawozdaniem z rozliczenia dotacji 
celowej w kwocie 20. tys zł za I półrocze  2009 r. Zgodnie z umową z dnia 22 czerwca 2009 
roku Urząd Gminy udzielić KS Kingway Popów dotacje w wysokości 20 tys zł.
Członkowie Komisji  przeanalizowali celowość  wydanych środków  i stwierdzili ,że  dotacja 
została wykorzystana  zgodnie z przeznaczeniem określonym w umowie.
Ponadto komisja stwierdziła, że  dotacji udzielono na podstawie konkursu ogłoszonego w 
dniu 13 marca 2009 roku , rozstrzygniętego  w dniu 2 czerwca 2009 roku  oraz umowy 
pomiędzy Wójtem  Gminy popów a Zarządem  KS Kingway Popów. Komisja nie wnosi 
zastrzeżeń  do celowości i zgodności  z przeznaczeniem  wykorzystania dotacji . Komisja 
wydała pozytywną opinię o przedstawionym sprawozdaniu.



Ad. 3

Skarbnik Gminy  przedstawił radnym analizę  dochodów budżetowych  do września 2009 
roku. Powiedział ,że  realizacja budżetu  przebiega prawidłowo i pomimo kryzysu   plan 
budżetu w chwili obecnej wykonany jest  w około 67 %. Jeżeli chodzi o główne źródła 
dochodu   i ich wykonanie przedstawiają się następująco: 
Kanalizacja i ścieki  na plan 78100 wykonano  85 200 zł tj.109  %,  czynsz za obwody 
łowieckie plan 138 tys. zł wykonanie 126 044 zł  tj 91 %.  Wpływy z usług na plan 380 tys 
zł , wykonano  252 667 zł tj 66,49% wpłaty ze sprzedaży majątkowej  na plan 70 000 zł 
wykonano 68859 zł tj 95 %. Podatek od działalności gospodarczej plan 2500 zł , wykonano 
1704 zł, podatek od nieruchomosci 620 tys zł wykonano 406 886 zł tj 68 % , podatek rolny od 
osób prawnych na plan 500 zł wykonano 425 zł.  tj 85%, podatek leśny od osób prawnych na 
plan  30000 zł wykonano 23654  zł tj 78 %, podatek od środków transportowych  na plan 70 
tys zł wykonano 91558 zł tj 130 %, podatek od nieruchomości osób fizycznych  na plan 780 
500 zł  wykonano  537787 zł tj.68 % .podatek rolny od osób fizycznych  zaplanowano 
700000 zł wykonano 665 867 zł tj.95 %
podatek leśny od osób fizycznych 60 tys. plan – wykonanie 62 660 zł tj.104 %.
Podatek od środków transportowych osób fizycznych 240 tys zł  wykonano  148 672 zł. tj 
61,956 % , wpływy z opłaty skarbowej  plan 1137 800 wykonano 1032 772 zł tj.91%,
Opłata eksploatacyjna  20000 zł wykonanie 15 623 zł. tj 80 %, wpływy z opłat za sprzedaż 
alkoholu  - plan 100 000 zł ,wykonano 88 619 zł. tj 88 %, wpływy z koncesji 127 zł.  bez 
planu , podatek os osób  foz. 3801 plan 2083 485 wykonanie tj,175 %, podatek dochodowy od 
osób prawnych  na plan 3 801 685 wykonano  2 0o83 485 zł. tj.55 %, wpływy  z usług  plan 
114000 ,00  wyk.75 023,00 tj.66,7 % , Ja wynika z analizy  głównych źródeł  dochodów 
budżetu gminy przychody   budżetu wykonane są  dobrze . Gorzej natomiast kształtuje się 
ściągalność   odsetek i wykonalność wpływów z usług. Ogólnie  do października 2009 roku 
na plan  6 769 528 zł   wykonano 4 535 920 zł , tj 67 % . dochodów    budżetowych.
Ad4.
Nastąpił spadek zaległości z lat poprzednich . Założono hipotekę przymusową  to jest jeden ze 
skuteczniejszych  środków ściągalności długów  dla 6 dłużników. W chwili obecnej 
ściągalność zaległości jest dobra.
Ad5.
Materiały sesyjne.
Przewodniczący Komisji Kazmierz Bęben poprosił na posiedzenia Wójta gminy  w celu 
omówienia materiałów sesyjnych , chodzi głównie o uchwałę w sprawie pomocy finansowej 
dla Powiatu Kłobuckiego. Przewodniczący Komisji Bęben Kazimierz poprosił Wójta Gminy 
o wyjaśnienie  uchwały dotyczącej pomocy finansowej  dla Powiatu Kłobuckiego. 
Wójt Gminy zabierając głos wyjaśnił ,że starostwo otrzymało 500 tys. zł  na remont dróg 
spowodowany  zniszczeniami  nawierzchni dróg   Zawady ,Rębielice Królewskie  , Lipie 
przez TIRY  w związku z objazdem  ,który był kierowany po drogach powiatowych . Zarząd 
Powiatu  wystąpił więc do  Marszałka Województwa  o przydzielenie środków na remont 
dróg . UG Lipie otrzymało 200 tys zł, Popów zaś 300 tys.zł. Zakres prac na terenie gminy 
Popów został rozszerzony  o poszerzenie drogi oraz szerszy chodnik w Rębielicach 
Królewskich   na parking . Inwestycja ta kosztowała więc 324 tys. zł i gminy musi zwrócić 24 
tys. zł dla powiatu.
 Kowalik Jan pyta dlaczego  ta opłata miejscowa obejmuje tylko miejscowość Kule , skoro 
Ośrodki wypoczynkowe są w innych miejscowościach np. w Zawadach.



Wójt wyjaśnił , aby taką opłatę wnieść  muszą być rozporządzenia w tej sprawie  i tym 
warunkom odpowiada tylko  Kule , Zawady nie spełniają odpowiednich wymogów 
zawartych w rozporządzeniach. 
Radny Kazimierz Bęben pyta o zmiany w budżecie  na co przeznacza się kwotę 130 tys zł. 
Skarbnik odpowiada, że na studnię  w Rębielic ach Królewskich .
Radny Kowalik Jan pyta czy został już wyłoniony  oferent  na  remont świetlicy w Popowie. 
Wójt odpowiedział ,że tak , została  wybrana firma z Częstochowy.
Ad.6 
W sprawach różnych radni dyskutowali nad  odwołaniem od decyzji  w sprawie funduszu 
sołeckiego wniesionym przez  sołectwo Wąsosz Górny . Zdaniem członków komisji 
Zrobienie projektu budowlanego na  remont świetlicy w Kulach  jest poważnym wydatkiem  i 
na wykonanie tego przedsięwzięcia nie wystarczy środków  z funduszu sołeckiego i 
przychylili się do odmowy  przyjęcia wniosku do realizacji w 2010 roku.

Na tym zakończono posiedzenie komisji

Protokołowała                                                                                 Przewodniczący Komisji
Halina Płuska                                                                                   Kazimierz Bęben
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